



**Protokoll fört vid Tormestorps IF:s
82:e årsmöte den 3 februari 2019**

- § 1901 **Årsmötet öppnas**
Ordförande Bo Wetterström hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
- § 1902 **Val av ordförande och sekreterare för mötet**
Bo Wetterström väljs till ordförande och Sara Henriksson till sekreterare.
- § 1903 **Val av protokolljusterare och rösträknare**
Mats-Ola Persson och Elida Ottmer väljs till protokolljusterare samt rösträknare.
- § 1904 **Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.**
Mötet har utlysts genom medlemsutskick med kallelse via mail 190120.
Kallelsen har varit på hemsidan och annonserats i Norra Skåne 190119 under föreningsinformation.
Årsmötet anser att mötet utlysts på rätt sätt.
- § 1905 **Fastställande av föredragningslista**
Dagordningen godkännes.
- § 1906 **Godkännande av föregående årsmötesprotokoll**
Protokollet godkännes och läggs till handlingarna.
- § 1907 **a) Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2018.**
Ordförande redogör för styrelsens verksamhet under året.
b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans och resultaträkning) för 2018.
Ordförande presenterar balans- och resultaträkning. Klubben har god ekonomi och värdepapper och tillgångar har stärkts. Styrelsens balans- och resultaträkning godkänns.
c) Sektionernas verksamhetsberättelser för verksamhetsåret 2018.
Sektionernas verksamhetsberättelser presenteras kort av representanter i sektionerna.
- § 1908 **Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under verksamhets- och räkenskapsåret 2018.**
Revisorerna Siri Einarsson och Sven- Olof Lundgren har reviderat räkenskaperna för redovisningsåret 2018, Räkenskaperna är förda med ordning och reda och försedda med vederbörliga verifikationer. Banktillgodohavanden är kontrollerade mot verifikat och kassakontot genomgånget. Siri och Sven- Olof tillstyrker full och tacksam ansvarsfrihet för styrelse och kassör för det gångna årets förvaltning.
- § 1909 **Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018.**
Årsmötet tillstyrker ansvarsfrihet för gångna verksamhetsåret.
- § 1910 **Fastställande av medlemsavgifter för 2020.**
Årsmötet beslutar om oförändrade medlemsavgifter för 2020.
Från förbundshåll har startavgifterna höjts och därför ändrar även vi till att klubben betalar max 70 kr för samtliga medlemmar i stället för tidigare 60 kronor för medlemmar över 21år. Vi tar bort undantaget för O-ringen och andra flerdagarstävlingar. Dessutom ändrar vi så att klubben betalar hela startavgiften vid lagtävlingar och inte halva som tidigare.
Reseersättningen får en rekommenderad milersättning på 30 kr/ mil. Se bilaga.

§ 1911 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för verksamhets- och räkenskapsåret 2019.

Ordförande går igenom verksamhetsplan samt budgetförslag för 2019.

Jan Ottmer berättar om beslut av förändring av kartstorlekar vid tävlingar. Detta innebär att det behöver köpas in en A3 skrivare. Dessutom behövs det kompletteras med ett par basenheter. Årsmötet beslutar fastställa redovisad verksamhets- och budgetplan.

§ 1912 Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner.

Det fanns inga inkomna förslag eller motioner.

§ 1913 Val av styrelse och funktionärer:

Det är inga stora förändringar av styrelse och funktionärer i år. Jag (Sara Henriksson) avgår som sekreterare och tackar för de fina blommorna och chokladen och välkomnar Eva Persson som tar över. Elida Ottmer går in som suppleant. Nedan en lista över styrelse och funktionärer.

Val av ordförande 2 år: Bo Wetterström (omval 2år)

Styrelseledamöter 2 år: Eva Persson (nyval 2år)
Jan Nilsson (sittande)
Michael Christoferson (sittande)
Lars Nilsson (omval 2år)

Styrelsesuppleanter 1 år: Aron Johansson
Elida Ottmer

Två revisorer 1 år: Siri Einarsson
Sven Olof Lundgren

En revisorssuppleanter 1 år: Lottie Jönsson

Anläggningssektion 1 år: Michael Christoferson
Bo Wetterström

Arrangemangssektion 1 år: Lars Lindborg
Bengt Andersson
Leif Claesson
Sven Thörnkvist
Tomas Einarsson

Ekonomisektion 1 år: Lars Nilsson
Michael Håkansson
Jan Nilsson

IT-sektion 1 år: Jan Ottmar
Rolf Gustavsson
Pia Svensson
Johan Risberg

Orienteringssektion 1 år: Mats- Ola Persson
Jan Ottmer
Eva Persson
Lars Lindborg

Skidsektion 1 år:	Tomas Einarsson Bengt Andersson Sven Thörnkvist Åke Jönsson Nils-Joel Persson
Trivselsektion 1 år:	Liselotte Håkansson Pia Svensson Michael Håkansson Lena Wetterström Sara Henriksson Camilla Albinsson Kerstin Nilsson (skoj på hoj)
Stugfogde yttre 1 år:	Karl-Johan Persson Nils-Joel Persson
Stuguthyrare 1 år:	Michael Christoferson
Arkivansvarig 1 år:	Michael Håkansson
Valberedning 1 år:	Karl-Johan Persson Harald Ottmer

§ 1914

Övriga frågor:

- HOK arrangerar natt SM den 29/3 och har frågat om vi är villiga att hjälpa till. Frågan tas upp på årsmötet och vi kommer att be dem återkomma med vad de önskar hjälp med och att det verkar finnas ett intresse att ställa upp och hjälpa till.
- Lars Lindborg tar upp problemet med att hemsidan inte är aktuell och att vi behöver dokumentera hur vi hanterar personuppgifter enligt GDPR.
- Lars Lindborg informerar om kretsens årsmöte där TIF nu har ordförandeskapet med Lars själv som ordförande, Eva Persson har hand om ungdomssektionen och Michael Christofersson fortsätter att ha hand om IP skogen.
- Bo Wetterström och Lars Lindborg har varit på SKOFs höstmöte där det bl.a. diskuterades nya startavgifter och att man öppnat upp för att ta ut en högre avgift vid efteranmälan till öppna motions klasser. Dessutom informerades om de nya kartstorlekarna som innebär att alla ungdomar har 1:10 000 och från 45år är det 1:7 500 och så blir det även för öppen motions klass.
- Broschyerna Skånevår och Skånehöst kommer tyvärr försvinna och det gör även de små gula katalogerna.
- Tekniska kommitteen har skickat ut en förfrågan om en långtidsplan för vilka tävlingar vi kan tänka oss att arrangera. TIF håller i fyrklubbs 2022.
- Skånes orienteringsförbund deltar i processen hur vi hanterar naturreservat och vi ska fylla i en enkät med karta som finns på nätet. Denna ska lämnas in före den 15/3.

- Ewa Persson var på SKOFs ungdomsledarträff. Hon informerar bl. a. om en teknikträningsdag inför 10-mila som man kan anmäla sig till via Eventor. Det ska gå att anmäla sig till 10-mila även om man inte har ett komplett lag.
- Lars Geiert kommer att hålla ett möte om hur orienteringen ser ut i framtiden (2025).
- TIF har fått förfrågan om att hålla i ungdomsträning den 190403 vid TIF. Ewa kommer då att behöva hjälp med kartor.
- Sundsvalls OK har visat intresse av att hyra TIF för att ha ett träningsläger här.
- Lunds mountainbikes förbund ritar kartor över Hovdala och använder våra kartor som grundkarta. Dessa finns snart tillgängliga.
- Hovdalaområdet är nästa kartprojekt och denna ska ritas om från grunden

§ 1915

Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat

Vid protokollet:

Sara Henriksson

Ordförande:

Bo Wetterström

Justeras:

Elida Ottmer

Mats- Ola Persson